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تــلویزیــون
چالش نبود مسابقه های تخصصی 

طراح سوال »کــاروپلــه« درباره چگونگی طراحی این سوالات بیان 
کرد: مسابقه را بر این پایه طراحی کردیم که هر شرکت کننده یک 
ایده را در ذهن خودش داشته باشد و آن چیزهایی که در حین مسابقه 
یاد می گیرد و یا مجری منتقل می کند در یک مثال واقعی پیاده کند. 
»سعید قوامی« طراح سوال مسابقه تلویزیونــی »کاروپله« گفت: 
اکثر مسابقات بر پایه اطلاعات عمومی هستند اما مساله این است که 
یک مسابقه بتواند اطلاعات تخصصی هم ارائه دهد و حتی به صورت 
کاربردی مفید باشد و »کاروپله« می تواند در ردیف این مسابقه های 
تخصصی قرار بگیرد. وی درباره تخصص، آموزش و سرگرمی به صورت 
همزمان در یک مسابقه عنوان کرد: قطعا آموزش می  تواند در کنار یک 
ساختار سرگرم کننده بهتر عمل کند. شرکت کننده با بازی در مسابقه 
سوال ها و مسائلی در ذهنش مطرح می شود که چالشی به وجود 
می آورد و با پیش روی در مسابقه و حل چالش ها به نتیجه می رسد. 
قوامی اضافه کرد: همین مساله ها اگر فقط به صورت گفت وگو طرح 
می شد مشخص نبود چقدر ماندگاری داشت اما طراحی آنها در یک 
ساختار سرگرم کننده و موقعیت های چالشی باعث ماندگاری بیشتر 
در ذهن می شود. طراح سوال »کاروپله« در ادامه تصریح کرد: به نظر 
من ساختار این مسابقه از نظر جذابیت به یک ویژگی برمی گردد و آن 
درگیرکردن مخاطب و ذهن اوست و در این صورت مسابقه اثرگذاری 

بیشتری روی شرکت کننده و آموزشی که دریافت می کند، دارد.
 چالش مسابقه های تخصصی

وی با اشاره به یک چالش مسابقه های تخصصی نیز تصریح کرد: 
یکی از چالش ها تلاش برای همه فهم بودن و ساده سازی مسابقه 
است اینکه هم مخاطب خاص و هم مخاطب عام درگیر آن شود و 
متوجه مفاهیم آموزشی این مسابقه که در اینجا به کسب وکارهای 
نوین می پردازد بشود. طراح سوالات مسابقه »کاروپله« در پاسخ 
به اینکه چرا تلویزیون کمتر به سمت آموزش از طریق برنامه های 
سازی های جذاب می رود، بیان کرد: این کار سختی است که آموزش 
را از آن ساختار کلیشه ای که خود ما یاد گرفته ایم به ساختار 
جذاب تری تغییر دهیم چون اکثر آموزش هایی که نسل ما دریافت 
کرده در مدارس و دانشگاه ها و کلاس ها به صورت رسمی و کلاسیک 
بوده است و وقتی می خواهیم این آموزش ها را در تلویزیون ارائه 
بدهیم هم به شکل رسمی و روتین ارائه می شود. درواقع اینکه 
بخواهیم در قالب سرگرمی و بازی یا مسابقه، موضوع یا سوژه ای را 
مطرح کنیم به نوعی تغیبر نگاه نیاز داریم که از کودکی با آن درگیر 
بوده ایم. قوامی در بخش دیگر درباره این برنامه که ویژه نوجوانان 
طراحی شده است و خلا برنامه سازی در این حوزه تصریح کرد: 
نوجوانان امروز توانایی کارگروهی، ارتباط برقرارکردن و توانایی 
کنترل خشم و هیجان ندارند و اینها باید به صورت مهارت و در 
مدارس آموزش داده شود که متاسفانه انجام نشده است. تلویزیون 
می تواند همین مهارت ها را منتقل کند اما باید فضای آنچه می خواهد 
آموزش دهد با ساختار آموزشی مدرسه متفاوت باشد بنابراین باید 
مسابقه ها و برنامه هایی داشته باشیم که روی این مفاهیم کار کند. 
مثل همین »کاروپله« که روی موضوعات اقتصادی و آماده سازی 
نوجوانان در زمینه کسب وکارهای نوین تمرکز دارد. جذابیت این 
برنامه بسیار مهم است و با توجه به شیوع کرونا، انجام امور به صورت 
آنلاین خیلی راحت تر است. وی با اشاره به بحث داغ کسب وکارهای 
نوین در جامعه و تب افزایش استارتاپ ها گفت: »کاروپله سعی کرد 
از حالت عمومی در حوزه اقتصاد فراتر رود و به بیشتر به صورت 
تخصصی روی حوزه ها متمرکز شود. به همین برای گروه سنی 
نوجوان در قالب سرگرمی به آموزش مباحث مرتبط با کارآفرینی 
می پردازد. درواقع بعد از این که موضوعات مرتبط با دانش بنیان 
و استارتاپ ها روی بورس آمد تلویزیون هم به این فضا پرداخت و 
برنامه هایی را در این زمینه ساخته است. یکی از این موفق ترین 
برنامه ها از برنامه میدون است که مخاطب خیلی خوبی هم داشته 
و بیشتر به معرفی استارتاپ هایی است که فعالیت داشتند از همان 
ظرفیت های به وجود آمده استفاده کردند آن فرهنگ را بیشتر منتشر 
کند و بین مردم بیاورند. قوامی اظهارکرد: اما کار و پله بیشتر موضوع 
آن شاید مشترک باشد اما موضوع و مخاطب آن فرق دارد. جزو اولین 
برنامه هایی است که به این شکل سعی در آموزش این موضوعات دارد 
و به صورت خاص به این موضوع توجه کند بحث مهم چالش هایی 
که در استارتاپ های مختلف وجود داشته در قالب سوال هایی  که 
طراحی می کنیم .به طور مثال بحث مهارت های نرم را مطرح کردیم 

و در قالب سوال آوردیم.
 چگونگی طراحی سوالات

این طراح سوال درباره چگونگی طراحی این سوالات بیان کرد: 
مسابقه را بر این پایه طراحی کردیم که هر شرکت کننده یک ایده را 
در ذهن خودش داشته باشد و آن چیزهایی که در حین مسابقه یاد 
می گیرد و یا مجری منتقل می کند در یک مثال واقعی پیاده کند. وی 
در پایان گفت: برای طراحی سوالات این مسابقه از کتاب های مطرح 
حوزه کارآفرینی و کسب و کارهای نوین استفاده کردیم و در کنار 
آن سعی کردیم از مشاورانی استفاده کنیم که در حوزه کارآفرینی 
شناخته شده هستند. الان هم »کاروپله« را در خط مقدم این مدل 
برنامه ها می دانم و فکر می کنم هنوز زمان می برد تا بازخوردها را 
دریافت کنیم. پخش مسابقه »کاروپله« به تهیه کنندگی یوسف 
بچاری که از شبکه دو سیما روی آنتن می رفت به دلیل تغییر در 

سیاست های معاونت سیما فعلا متوقف شده است.

»ایــرانیـش« همانطور که از نامش پیدا است 
مسابقه ای سراسر ایرانی است و ایرانی بودن از 
اهــداف آن است. »هرچیزی ایرانیش بهتره« 
نیز شعـــار اصلی مسابقه بوده که در هر قسمت 
از زبان مجری بیان می شود و با این شعار اولین 
هدفگذاری مسابقه بازگو می شود و سازندگان، 
مخاطب را به خرید و حمایت از کالای ایرانی 
تشویق می کنند. در ابتدای هر قسمت از این 
مسابقه به معرفی یکی از اماکن تاریخی و دیدنی 
یکی از شهرهای ایران پرداخته می شود. در هر 
قسمت از این مسابقه 2 گروه شرکت   کننده حضور 
دارند که اعضای هرکدام از این گروه ها با یکدیگر 
نسبت فامیلی دارند و از این طریق تاکیدی روی 
دورهم جمع شدن خانواده ایرانی نیز در این 

برنامه به چشم می خورد.
 طراحی بازی ها کاملا ایرانی است

یکی از اهداف این مسابقه همانطور که از نامش 
پیدا است ایرانی بودن و ایرانی زندگی کردن است. 
به همین منظور در طراحی بازی هایی که قرار 
است شرکت کننده ها بازی کنند، بازی هایی 
اسم فامیل،  هفت سنگ،  دوقل،  یه قل  نظیر 
ضرب المثل ها و  ... چیده شده اند و در فواصل بین 
این بازی ها هر کدام از شرکت کننده ها که توسط 
مجری و گروه شرکت کننده ها انتخاب می شوند، 
موظف به پاسخگویی به سوال های مجری که 
درباره تاریخ، فرهنگ، آداب و رسوم ایرانی است، 
هستند. علاوه بر این برخی از بازی هایی که در 
این مسابقه وجود دارد نیز به صورت گروهی 
طراحی شده است و چند نفر از اعضای هر گروه 

در انجام آن مشارکت دارند.
 ساخت فصل دوم

پوریا پورسرخ بازیگر سینما و تلویزیون، اجرای 
مسابقه »ایرانیش« را نیز به عهده داشت که 
نسبت به سایر بازیگرانی که مجری شده اند، 
بسیار توانمندتر ظاهر شد. آخرین قسمت از 
فصل اول »ایرانیش« روی آنتن شبکه دو سیما 
رفت. در فینال این مسابقه که گروه های اول 
تا سوم مشخص شدند برای هر یک به ترتیب 
۱۵۰ میلیون، ۱۰۰ میلیون و ۵۰ میلیون تومان 
وجه نقد اهدا  شد و فصل اول به پایان رسید. 
در این باره احسان ارغوانی تهیه کننده مسابقه 
تلویزیونی »ایرانیش« از ساخت فصل دوم این 
برنامه خبر داد و گفت: امیدواریم در فصل دوم 
نیز همچون سری اول »ایرانیش« در امر ترویج 
فرهنگ و بازی های ایرانی در میان خانواده ها به 
شکلی نوین موفق ظاهر شویم. وی افزود: فصل 
دوم مقایسه با فصل اول تغییراتی خواهد داشت، 
از جمله اینکه در فصل جدید برخی از مسابقات 
و بازی های ایرانی به صورت کامپیوتری انجام 
می شوند تا جوانان بتوانند ارتباط بهتری با آن 
برقرار کنند. نمی توان این موضوع را نادیده 
گرفت که جوانان امروز علاقه بسیاری به مسابقات 
کامپیوتری دارند. پس چرا ما از این ظرفیت 
استفاده نکنیم و از مسیر بازی های رایانه ای به 
سمت بازی های ایرانی نرویم؟ این تهیه کننده 
افزود: طبق تصمیم گیری های انجام شده، 
پیش تولید فصل جدید به زودی آغاز خواهد 
شد و ما ضبط مسابقه را با رعایت پروتکل ها آغاز 

خواهیم کرد. خوشبختانه در طول هفت ماه 
ضبط فصل اول، هیچکدام از شرکت کنندگان و 
خانواده هایشان به کرونا مبتلا نشدند و امیدواریم 
در فصل دوم هم همانطور که گفتم با رعایت 
پروتکل ها مشکلی برای شرکت کنندگان پیش 
نیاید. وی درباره اجرای فصل دوم مسابقه تصریح 
کرد: خوشبختانه پوریا پورسرخ به عنوان بازیگر 
به خوبی توانست از اجرای این مسابقه بربیاید و 
در فصل دوم هم همچنان از حضور این هنرمند 
گرانقدر بهره خواهیم برد. تهیه کننده »ایرانیش« 
در پایان گفت: این وظیفه ما برنامه سازان است 
که باید ذائقه مخاطب را تغییر دهیم. شبکه های 
غربی ذائقه مخاطب ما را به سمت وسویی می برند 
که به بازی های غربی تمایل پیدا کرده اند و 
ما وقتی فقط نظاره گر این اتفاق باشیم، بازی 
را باخته ایم. ورود پوریا پورسرخ به عرصه هنر 
با بازی در سریال های تلویزیونی شروع شد. 
او اوایل دهه ۸۰ در سریال های »روزهای به 
یادماندنی«، »فراربزرگ« و »مسافر« بازی کرد. 
سال ۸۵ در سریال نوروزی »وفا« به کارگردانی 
محمدحسین لطیفی نقش »ژوبین پناهی« را 
بازی کرد و بعداز »وفا« در مجموعه تلویزیونی 
»صاحبدلان« نقش یک جوان لات را بازی کرد 
که مرتب برای بقیه دردسر درست می کرد. او در 
طول این سال ها لباس شخصیت های مختلف اعم 
از »پلیس«، »قاتل« و... را پوشیده است، وی در 
مسابقه »ایرانیش« خانواده های ایرانی را دورهم 
جمع کرده است، در ادامه »پورسرخ« پاسخگوی 

سوالات بود.
 آقای پورسرخ چه شد که اجرای یک 

برنامه تلویزیونی را پذیرفتید؟
چندوقت اخیر یک رویکردی پیش آمده 
بود که بعضی از بچه های بازگیر برنامه ها را 
اجرا می کردند. من هم مانند سایر همکارانم 
پیشنهاداتی داشتم اما برای من این کار فرق 
ویژه ای داشت و آن این بود که حرکت، فعالیت 
و کارهای فیزیکی هم داشت و مضاف بر آن 
بازی هایش هم کاملا ایرانی طراحی شده بود که 
اتفاقا این کار را سخت می کند. با تمام احترامی  که 
برای مسابقه های تلویزیونی قائلم، معتقدم که در 
این مسابقات که برگرفته از مسابقه های خارج از 
کشور هستند، جذب مخاطبشان کار راحت تری 
خواهد بود. البته که این کار هم قابل تحسین 
است و مخصوصا که از لحاظ کیفیت خیلی خوب 
به این آثار نزدیک شده اند که بسیار موضوع قابل 
احترامی  نیز به شمار می رود. اما درباره مسابقه 
»ایرانیش« باید بگویم که این کار کاملا طراحی 
ایرانی دارد و  باید بپذیریم بازی های قدیمی 
به خاطر تکنولوژی و اینکه سال ها می گذرد، 
فراوش می شوند و به نظرم بیشتر از اینکه کار 
مجری در این مسابقه سخت باشد، کار تیم 
طراحی مسابقه سخت است که باید بتوانند 
این مسابقات را از شکل و شمایل سرگرمی  به 
شکل و شمایل مسابقه ای و رقابتی دربیاورند. 
این بازی ها عمدتا در خانواده ها و نسل های قبل 
در دورهمی ها و مهمانی ها استفاده می شده 
و همانطور که گفتم جنبه سرگرمی  داشته 
است. اما حالا اینها به مسابقاتی دلنشین تبدیل 

شده اند که اتفاقا بازخورد بسیار خوبی هم از 
آنها گرفته ایم. خیلی هم برایم شیرین است که 
شرکت کنندگان حساس هستند سر امتیاز و 

برایشان مهم است.
 فکــر مــی کنیـد چیزی که در ابتدا 
تصورش را داشتیـد در طول کار درست از 

آب درآمد؟
واقعیت این است که تیم طراح مانند آقای 
محسن آزادی بسیار با اعتمادبهنفس صحبت 
می کردند و ما در جلسات مان در این باره هم 
صحبت کردیم که اگر این بازی ها هنوز آن قدر 
جذاب هستند، پس چرا فراموش شده اند و 
تکنولوژی جای شان را گرفته است؟ باید بپذیریم 
که تکنولوژی الان سوار، کار و پیش رو است. اما 
ایشان گفتند که ما قرار است همین کارها را به 
شکل امروزی دربیاوریم و به روز کنیم. در نهایت 
هم این اتفاق افتاد و فکر می کنم اتفاق خوبی 
هم رقم خورد و واکنش ها و استقبال ها بیش از 

چیزی بود که فکر می کردم.
 اتفاقی که طی سال های اخیر افتاده، 
این است که بازیگران بسیاری به حوزه اجرا 
وارد شده اند و اجرای برنامه های تلویزیونی 
را برعهده گرفته اند، آیا می توان گفت که 
شما برگرفته از این جو و فضا  وارد حوزه 

اجرا شده اید؟
به جرأت می توانم بگویم که جزو اولین 
بازیگرهایی بودم که پیشنهاد اجرا در تلویزیون 
را داشتم و شاید یکی از دلایلش هم این بوده که 
رشته همکاری من با تلویزیون همیشه برقرار 
بوده و اینطور نبوده که بگویم حالا بروم چند سال 
سینما بعد دوباره به تلویزیون برگردم. این ارتباط 
من با تلویزیون همیشه برقرار بوده و به همین 
دلیل هم پیشنهادهایی برای اجرای برنامه های 
تلویزیونی به من شده است. اما اتفاقی که افتاد 
این بوده که نمی خواهم بگویم آدمی  هستم 
که خلاف جریان حرکت می کنم، اما خیلی 
تحت تاثیر موج نیستم و خودم در این مقطع 

به واسطه برنامه، اجرا را پذیرفتم.
 نقــطه قـوت مسابقه »ایرانیش« چه 
بود؟ این برنامــه چه فاکتورهایی داشت و 

بپذیرفتید که آن را اجرا کنید؟
در گام نخست اعتمادی که به تیم تولید پیدا 
کردم، نظر من را تغییر داد. من در گام نخست 
رزومه احسان ارغوانی تهیه کننده کار را دیدم 
که چه برنامه هایی را تا به حال ساخته است. 
از آن طرف من وقتی با محسن آزادی صحبت 
کردم، او را آدم بسیار مسلطی دیدم که الان 
هم با تاکید می گویم که هر نکته مثبتی که در 
اجرای من می بینید بر گرفته از راهنمایی های 
اوست. او دلسوزی های بسیاری دارد. او استاد 
و دوست بسیار خوبی است که هرچه می دانست 
در اختیارم قرار می داد. از آن طرف، من دوستان 
مجری دیگری نظیر فرزاد حسنی را داشتم که با 
آنها در تماس بودم و نظرات آنها را هم به عنوان 
کارشناسان این حوزه پرسیدم و در اجرایم مورد 
استفاده قرار دادم. من اجرای کلاسیک و رسمی 
 برای اجرا انتخاب نکردم و خشک نبودم و خودم 

را با تیم های شرکت کننده همراه کردم.

هــادی مــرزبـان از توقف تمرین های نمایش 
»دکترنون« به دلیل شرایط بحرانی کرونا خبر داد 
و ابراز امیدواری کرد که بالاخره شرایط اجرای این 
اثر نمایشی فراهم شود. هادی مرزبان که قرار بود 
نمایش »دکتر نون زنش را بیشتر از مصدق دوست 
دارد« را اردیبهشت و خرداد امسال در سالن اصلی 
تئاترشهر به صحنه ببرد درباره تعویق احتمالی 
اجرای این اثر نمایشی گفت: متاسفانه با شرایط 
پیش آمده مشخص نیست که اجرای نمایش چه 
وقتی خواهد بود چون این روزها با تنها چیزی 
که نمی توان جنگید کروناست و اتفاقات پیش رو 
قابل پیش بینی نیست. وی ادامه داد: دورخوانی ها 

و تمرین های ابتدایی نمایش شروع شده بود و 
همه چیز به خوبی پیش می رفت اما متاسفانه 
شرایط جدیدی که پیش آمده و قرمزشدن وضعیت 
تهران باعث نگرانی ام شده است چون تعداد 
بازیگران نمایش زیاد هستند بنابراین ترسیدم که 
خدای نکرده افراد گروه مبتلا شوند از همین رو طی 
صحبت هایی که با مجموعه تئاترشهر داشتم قرار بر 
این شد در طول مدتی که تهران در قرنطینه است 
تمرین های »دکترنون« نیز تعطیل شود. به هرحال 
مجبور به پذیرش این شرایط هستیم و نباید گروه را 
به خطر بیندازیم. این کارگردان باسابقه تئاتر یادآور 
شد: به دلیل بحران کرونا یکسال کار تعطیل شد و 

ما مجبور شدیم نمایش را با بازیگران و گروهی 
جدید مجددا آماده کنیم که همین مساله باعث 
شد دورخوانی ها و تمرینات مان را از ابتدا شروع 
کنیم، اما متاسفانه دوباره مجبور به توقف تمرین ها 
شدیم. در حال حاضر نیز مجددا تغییری در گروه 
بازیگران داشتیم که به زودی اسامی آنها را اعلام 
خواهم کرد. مرزبان در پایان صحبت هایش متذکر 
شد: امیدوارم بالاخره شرایط برای اجرای نمایش 
مساعد شود چون این اثر نمایشی بیش از ۱2 
سال است که ذهن من را به خود مشغول کرده و 
علاقه مند به اجرای آن هستم اما هربار بنا به دلایلی 

به تعویق می افتد.

هادی مرزبان مطرح کرد

توقف تمرین های نمایش »دکترنون«

»ارشااقدسی«
کروناگرفت

بدلکار فیلم سینمایی »به وقت 
شام« گفت: هفته گذشته بعداز 
کمی کسالت تست کرونا دادم و 
متوجه شدم که جوابم مثبت است. 
ارشا اقدسی، درباره ابتلای خود به 
بیماری کرونا اظهارکرد: در چند 
روزگذشته کمی احساس کسالت 
تصمیم  که  داشتم  خستگی  و 
گرفتم تست کرونا بدهم و با آمدن 
جواب تستم متوجه شدم که من 
هم به این ویروس مبتلا شدم. وی 
درباره حال عمومی خود اضافه کرد: 
خوشبختانه ریه هایم درگیر نشده 
اما حس بویایی ام را از دست داده ام 
و در حال حاضر شش روز می شود 

که در خانه قرنطینه هستم.

شهین تسلیمی:
مشغول بازی در سریال 
»بچه مهندس« هستم 

بازیگر سریال »بچــه مهندس« گفت: در 
حال حاضر مشغول بــازی در فصل چهارم 
سریال »بچــه مهنــدس« هستم، اثر برای 
ماه رمضان امــسال آماده می شود منتها به 
مراتب گروه همچنان مشغول ضبط بوده 
و فکر می کنم تا اردیبهشت ماه سالجاری 
مشغول این پروژه باشم. شهین تسلیمی ادامه 
داد: علاوه بر سریال بچه مهندس، در سریال 
»رعدوبرق« به کارگردانی بهروز افخمی به 
ایفای نقش می پردازم، این سریال هم برای 
پخش در ماه مبارک رمضان آماده می شود، 
این اثر از مردادماه سال گذشته کلید خورده 
و روزهای پایانی خود را پشت سر می گذارد. 
بازیگر سریال »بچه مهندس« درباره احتمال 
استقبال مردمی از این سریال اضافه کرد: 
با توجه به فیلمنامه و شرایطی که پروسه 
تولید دیدم، احتمال می دهم این فصل از 
سه فصل گذشته با استقبال بهتری روبه رو 
شود، از سویی ورود بازیگران جدید در این 
سریال باعث می شود که مخاطبان نسبت به 
فصول گذشته اتفاقات و داستان های تازه ای 
را تجربه کنند. وی در همین راستا ادامه 
داد: علاوه بر این کارگردانی احمد کاوری 
بسیار دقیق و حساب شده است، بازیگران 
حال خوبی در پروژه دارند و از لحاظ رعایت 
سختگیری های  بهداشتی  پروتکل های 
فراوانی در پروژه صورت گرفته تا ما با خیال 
راحت تر جلوی دوربین حاضر شویم. بازیگر 
سریال »رعدوبرق« درباره حضورش در این 
سریال اضافه کرد: این سریال به موضوع 
سیل زدگان می پردازد، داستان اثر به روز بوده 
و چالش های درستی را پیگیری می کند، 
به نظر من این سریال که قرار است از شبکه 
پنجم سیما پخش شود به واسطه موضوعیت 
خاص می تواند مخاطبان خوبی داشته باشد. 
وی درباره فعالیت پررنگ خود در دوره شیوع 
بیماری کرونا تاکید کرد: آنچه مشخص است 
اینکه همه ما می دانیم که کرونا بیماری 
خطرناکی است، اما شاید بتوان دو ماه را در 
خانه ماند ولی بیش از این خانه نشینی ممکن 
نیست زیرا ما بازیگر هستیم و منبع درآمدمان 
از همین طریق می گذرد. تسلیمی با اشاره 
به موج تازه بیماری کرونا خاطرنشان کرد: 
متاسفانه در حال حاضر بیماری کرونا به شدت 
نسبت به گذشته خطرناکتر و پررنگ تر شده 
است، این بیماری دوران مهلکی را برای ما به 
وجود آورده است، اما چاره چیست، نمی توان 
زندگی را تعطیل کرد، به نظر من این موج از 
بیماری باید با رعایت بهتر و بیشتر کنترل 
شود، تعطیلی آن هم در طولانی مدت خسارات 
فراوانی را به همراه می آورد، شاید در کوتاه 
مدت بتوان با تعطیلی جلوی پیشرفت کرونا 
را گرفت اما باید به فکر معیشت هنرمندان 
هم بود، علاوه بر هنرمندان سایر مشاغل نیز 
وقتی حمایتی از آنها نشود مجبورند خودشان 
از پس هزینه ها برآیند. با این وجود امیدوارم 
که شرایط هرچه سریعتر بهتر شده و ما شاهد 

ایرانی بدون بیماری کرونا باشیم. 

خبــر 
 خوانندگی »حامی« 

برای »بچه مهندس۴« 

در آستانه پخش سریال »بچه مهندس۴«، 
»حمید حامی« تیتراژ این سریال را خواند. 
گروه سازنده در تلاش برای آماده سازی سریال 
برای پخش فصل چهارم سریال بچه مهندس 
به کارگردانی احمد کاوری و تهیه کنندگی 
سعیــد سعــدی در ایام ماه مبارک رمضان 
از شبکه دوم سیما هستند و چهارشنبه 2۵ 
فروردین ماه  اولین قسمت آن روی آنتن 
می رود. تصویربرداری این پروژه طی پنج ماه 
گذشته با دو گروه و در دو شیفت انجام شده 
تا تمام قسمت های مجموعه برای پخش 
به موقع در ایام ماه رمضان آماده باشد. ثریا 
قاسمی، فرهاد قائمیان، محمدرضا رهبری، 
مهشید جوادی، سیما خضرآبادی، سهند 
جاهدی، کورش سلیمانی، عبدالرضا اکبری، 
عباس جمشیدی فر، سیاوش چراغی پور، شیوا 
خسرومهر، عزت ا... مهرآوران، شهین تسلیمی، 
محمدرضا هدایتی، امید روحانی، رضا استادی، 
رحیم نوروزی، علیرضا جلالی تبار، بهنام 
شرفی، وحید نفر، ساغر عـزیزی، رضا نامداری، 
روشنگ ســه گله، پــرویز بزرگی، حسین 
شمس آبادی، مونا خوارزمی، حسن ولیخانی، 
گروه بازیگران فصل چهارم این سریال را 

تشکیل می دهند.

کـوتــاه

حجت اشرف زاده و سالار عقیلی تیتراژهای ابتدایی و پایانی 
»دعوت« ویژه برنامه افطار شبکه یک سیما را اجرا کردند. حجت 
اشرف زاده و سالار عقیلی خوانندگان سرشناس موسیقی کشورمان 
تیتراژهای ابتدایی و پایانی »دعوت« ویژه برنامه افطار شبکه یک 
سیما را اجرا کردند. حجت اشرف زاده امسال اجرای تیتراژ ابتدایی 
برنامه »دعوت« را برعهده داشته است. این قطعه که در قالب یک 
عاشقانه جذاب ساخته شده؛ همراه با شعری از احمد امیرخلیلی، 
آهنگسازی حجت اشرف زاده و تنظیم کمال صداقت است که 
هم زمان با آغاز برنامه و پخش اولین قسمت شنیده خواهد شد. 
تیتراژ پایانی امسال برنامه »دعوت« مناجات عارفانه ای است که 
سالار عقیلی آن را اجرا کرده است. این قطعه آوازی است که در 
لحظات افطار با خلق فضایی عارفانه پایان بخش برنامه خواهد بود. 
ویژه برنامه »دعوت« به تهیه کنندگی و کارگردانی مجتبی کشاورز، 
سردبیری محیا اسناوندی و با حضور حجت الاسلام محمد برمایی 
کاری از گروه اجتماعی شبکه یک سیماست که امسال با حفظ 
رسالت ذاتی خود یعنی پرداختن به مبحث مهم خانواده و با رویکرد 
اصلی نگاه ویژه به خاندان و بزرگ خاندان ایرانی در ایام ماه مبارک 

رمضان هر روز ۱9و۱۵ دقیقه پخش می شود.

 »عقیلی« و »اشرف زاده« 
برای »دعوت« خواندند

جوادعزتیدر
»زخمکاری«

تــمـامی بازیگــران سریــال 
»زخــم کـاری« به کارگــردانی 
محمدحسیـن مهدویان جلــوی 
دوربین رفتند. سریال »زخم کاری« 
به کارگردانی محمدحسین مهدویان 
که در تهران در حال تصویربرداری 
است. این سریــال که نخستین 
تجربه سریال سازی مـهدویان در 
شبکه نمایش خانگی است، این 
سریال داستانی پــرتنش دارد و 
تاکنون تمام بازیگران آن جلوی 
دوربین رفته اند. جـواد عزتی، رعنا 
آزادی ور، هانیه تــوسلی، سعید 
چنگیزیان، الهه حصاری، عباس 
جمشیدی فر، مهدی زمین پرداز، 
امیرحسین هاشمی، با هنرمندی 
کاظم هژیرآزاد، منوچهر علیپور، 
مه لقا باقری، مائده طهماسبی و با 
حضور سیاوش طهمورث، با معرفی 
مرتضا امینی تبار و سارا حاتمی 
بازیگران »زخم کـاری« هستند. 
»زخـم کاری« ساخته محمدحسین 
مهدویــان و بــه تهیــه کنندگی 
محمدرضا تخت کشیان برای پخش 
از پلتفرم های اینترنتــی در حال 

تولید است.

وضعیتپایدار
»غلامرضاموسوی«

نگیــن موسوی دختر غلامرضا 
موسوی از وضعیــت پایــدار این 
تهیــه کننــده سینما خبــرداد. 
نگیـن مــوســوی دختر غلامرضا 
مــوســوی تهیه کننــده سینما 
که مدتـی است به دلیل ابتلا به 
کرونا در بیمارستان بستری است، 
گفت: خوشبختانه پدر در وضعیت 
پایداری قرار دارد و طبق گفته 
پزشکان وضعیت سلامتی شان رو 
به بهبود است. وی بیان کرد: البته 
جواب نهایی درباره وضعیت ریــه 
پــدر بــه مــا نگفته اند، اما شرایط 
جسمانی پدر هر روز رو به بهبود 
است. موسوی در پایان گفت: هنوز 
مشخص نیست که چه زمانی پدر از 
بیمارستان مرخص شود. غلامرضا 
موسوی تهیه کننده سینما دوشنبه 
شب ۱۶ فروردین ماه به دلیل ابتلا 
به بیماری کرونا در بیمارستان 
نیکان بستری شــد، ۳۰ درصد از 
ریه وی درگیر این ویروس شده بود.

پوریا پورسرخ، مجری »ایرانیش«:

ارتباط من با تلویزیون همیشه برقرار بوده است


